
JAARVERSLAG VV LENIG EN SNEL 1938-1939 
 
Als secretaris mogen wij het als een voorrecht beschouwen U dit jaarverslag te kunnen aanbieden. Want wel zelden zal in de 
blauwwitte geschiedenis een jaaroverzicht met minder gemengde gevoelend zijn samengesteld dan dit volgend stuk LENS-
historie. 
De conclusie releverende, die onze voorganger in zijn “stijlbloempje” van het jaar 1937-1938 neerlegde, namelijk de geest en 
mentaliteit onderging in gunstige zin een radicale wijziging, een krachtig voortstuwingsproces is ingezet, kunnen wij aan het 
einde van de afgelegde voetbalweg gedurende deze jaarperiode zonder reserve getuigen, dat de gunstige perspectieven 
vrijwel gestabiliseerd zijn, dat de LENS-uitbouw een diepere constructie verkreeg, dat alle verenigingsarbeid geïnvesteerd 
werd in een bloeiend, vlot clubleven. Van zelfingenomenheid is geen sprake, wanneer wij – de loop van dit clubleven 
overwegende – mogen concluderen, dat 1938-1939 een haussejaar was, waarin de ene climax de voorgaande verdrong, 
waarin topprestaties werden ontwikkeld, die o.i. de boekstaving alleszins billijken en de hoop rechtvaardigen, dat een 
permanent gunstige voortzetting gegarandeerd is. 
Zo zal dit verslag vrijwel in majeur staan! 
’t Zou echter op struisvogelpolitiek lijken, indien onze ogen en oren zich sloten voor verbeteringeen, die ieder mensenwerk 
vragen. Wel verre van te spreken fouten, zijn wij zo vrij de onvolmaaktheden in de LENS-organisatie aan te duiden als 
noodzakelijke stimulans, wil LENS niet verdorren in een te zelfbewuste, in een veel te “an sich” gerichte voetbalpolitiek. Voor 
het vitale leven van een vereniging moeten er onopgeloste vraagstukken blijven bestaan, moeten er door ongedachte en 
dikwijls ongewilde factoren situaties geschapen worden, welker afwikkeling tegelijkertijd het min-of-meer onbevredigende ener 
volgende zaak naar voren doet schuiven. 
Eén der mooiste verenigingsjaren ligt achter ons. In de blauwwitte jarenloop zien wij 1938-1939 als een finale afbakening van 
een ongunstig tijdperk, waarvan de verbetering vorig jaar reeds was ingetreden. 
LENS is o.i. op de goede en de juiste weg. Bedriegen de symptomen niet, dan was dit verenigingsjaar van “erkende kwaliteit” 
met als meest verheugende factor: de bouw van een vriendschapshuis, waarin een kernvorming geconstrueerd werd, die 
voldoende moet worden geacht LENS in de toekomstige jaren tot grote steun te zullen zijn. 
Dit door u te doen onderkennen in deze beschouwing zou door ons als een verdienste worden aangemerkt. 
Vragen wij thans uw welwillende aandacht voor het gespecificeerde werk van bestuur en commissies en voor de tastbare 
resultaten, die door de effectieve arbeid werden bereikt. 
 
ALGEMEEN GEDEELTE 
In dit gedeelte stippen wij in chronologische volgorde aan: 
De zgn hoogtijdagen uit het rijke LENS-leven en bovendien enkele gewichtige punten, die van prominent belang voor onze 
vereniging waren. 
Allereerst memoreren wij de geslaagde LENS-trip op 10 juli 1938 naar het Gooi. De heersende stemming op die dag was – 
om de woorden van de LENSrevue-redactie te bezigen – “als kleefstof voor de vriendschapsband”. 
De definitieve oplossing van de terreinkwestie is zeker vermeldenswaard in dit gedeelte. Legde het bestuur in het vorig 
verenigingsjaar beslag op een veld met grote afmetingen en waren er destijds plannen tot het inhuren van een tweede terrein 
– noodzakelijk geworden door de uitbreiding der vereniging en van urgent karakter in verband met de vestiging van andere 
clubs – in het begin van dit verenigingsjaar viel in het bestuur de gunstige beslissing. De draagwijdte van dit besluit kan nu pas 
in volle omvang worden bezien, wijl Ockenburgh geheel bezet is geworden. Onder gunstiger financiële voorwaarden gehuurd 
dan zich aanvankelijk liet aanzien, mag hier – zonder vooruit te willen lopen op het financieel verslag – worden vastgelegd, dat 
de post terreinhuur een punt van voortdurende zorg moet zijn. 
Met het inhuren van een tweede terrein werd het eerste tot hoofdterrein gepromoveerd en kreeg LENS de beschikking over de 
helft van het kleedgebouw en over een eigen complete wasgelegenheid. De terreinkwestie was volkomen en op gunstige 
wijze afgewikkeld en LENS schaarde zich wat home betreft als een der eersten in de rij der RK zusterverenigingen. 
Een feestelijke ingebruikname vormde de finale afwerking. 
Op 4 en 11 september 1938 vond de ingebruikname van het complex plaats, waarbij op deze zondagen alle actieve leden in 
het veld kwamen en de verenigingen Graaf Willem II, VAC en VVP de sympathieke gasten waren. De Hoogeerwaarde Heer 
Mgr. J.M. v.d. Tuijn, Deken van ’s-Gravenhage, vereerde op 4 september ons definitieve home met een bezoek, hetwelk 
aanleiding werd dat wij Zijne Hoogeerwaarde op de lijst der ondersteunende leden mochten noteren: een blijk van medeleven 
en begrijpen, dat het bestuur op zeer hoge prijs stelde. 
Het verspelen om de Van Alsem-cup – een vriendelijke attentie van een in LENS-kringen zeer bekend donateur – wordt op de 
1e zondag in september een jaarlijks terugkerend evenement tegen de Haagse Sportvereniging Graaf Willem II. 
Het betrekken van Ockenburgh sloot verplichte samenwerking in met de overige clubs, die eveneens hun toevluchtsoord op 
het sportpark vonden. Het LENS-bestuur, overtuigd dat het voor de goede onderlinge verstandhouding tussen de 
verenigingen, die eenzelfde complex bespelen, alsmede voor de goede gang van zaken noodzakelijk was, dat door de 
betrokken clubs aan te wijzen vertegenwoordigers een permanente commissie vormden, die mede de gezamenlijke belangen 
tegenover andere instanties kon behartigen, was in deze diligent en nam het initiatief tot een bijeenkomst van de dagelijkse 
besturen der clubs. De vergadering werd de 8e september 1938 gehouden, de oprichting van de Belangenvereniging 
Ockenburgh werd een feit en onze voorzitter, de heer J.W. Dubois bezette in het uit 3 leden bestaande dagelijks bestuur de 
voorzitterszetel. Onder zijn stuwende leiding werd reeds veel bereikt, waarvan wij  het voornaamste hier aan de vergetelheid 
ontrukken, t.w. 

1. aankoop van een volledige consumptie-installatie; 
2. de aanschaffing van een maaimachine; 
3. de aanstelling van een terreinopzichter. 

Onze Geestelijk Adviseur, kap. E. Stolwijk, herdacht op 27 november 1938 de dag, waarop hij 12 ½ jaar geleden de H. 
Priesterwijding ontving. LENS was ter receptie vertegenwoordigd door de heren J.Dubois, en J.v.d.Kleij, die de felicitaties van 
de LENS-familie aanboden. Het verenigingsgeschenk was een kunstzinnig, uit de hand geboetseerd crucifix in terrakleur 
uitgevoerd. Onze Adviseur had de sympathieke geste het bestuur in staat te stellen een gezellige avond voor de senioren te 
organiseren op 16 februari 1939, waarop de leden in prettige sfeer om mooie prijzen mochten kampen en kap. Stolwijk zich 
als een ernstige candidaat voor de schaakprijzen ontpopte. De junioren werd op 14 april 1939 een filmavond aangeboden, 
waarop de door Zijne Eerwaarde gedraaide rolprenten de gulle belangstelling van de blauwwitte hope trok. 



Nog vers in het geheugen ligt de prachtige feestavond op 14 mei 1939, een avond, die een geweldig propagandistische inslag 
had. 
Al hopen wij in een ander gedeelte van dit verslag nog nader op de technische prestaties terug te komen, het algemeen 
overzicht zou onvolledig zijn, indien wij achterwege zouden laten te memoreren het door het 1e elftal behaalde 
kampioenschap van de 2e Klasse Zuid A op 19 maart 1939 en het behalen van de eretitel door het tweede elftal in de Derde 
Klasse A Zuid op de 2e Pinksterdag, 29 mei 1939. 
 
LEDENTAL 
Medio augustus 1938 werd de officiële opgave aan de DHVB gedaan van 54 senioren en 51 junioren, tezamen 105 werkende 
leden. Per 31 mei 1939 waren bij ons secretariaat officieel geregistreerd 115 leden, t.w. 67 senioren en 48 junioren. 
Bedroeg het aantal donateurs en donatrices bij de aanvang van dit verenigingsjaar 65, in de loop der 12 maanden mocht deze 
groep een belangrijke uitbreiding ondergaan en steeg tot het respectabele aantal van 113, die per 31 mei 1939 op onze lijst 
van ondersteunende leden voorkwamen, hetgeen een vermeerdering van bijna 100% betekent. Voorwaar een prachtige 
aanwinst!  
Ten aanzien van de fluctuaties in de stand van het ledental menen wij het volgende te moeten opmerken: 
De betrekkelijk kleine winst van het aantal actieve leden behoeft geen verwondering te baren. Rekening houdende met het 
feit, dat LENS als interparochiële club geen natuurlijke bron kan aanboren teneinde haar ledental te vergroten en wetende dat 
bij de momentele constellatie in onze sport spelers, die van club willen veranderen. Daartoe niet of bijna niet in de 
gelegenheid worden gesteld, is een aantal leden van 115 met een technische capaciteit als de afgelopen competitie toonde, 
zeer lofwaardig, mede als men in  aanmerking neemt de hoge vlucht, die in het vorig verenigingsjaar het aantal actieve leden 
nam en een gelijke herhaling niet in de lijn der verwachtingen kon of mocht liggen. 
Wij menen te mogen opmerken, dat LENS in deze zaak attent dient te blijven. Een te grote sportieve terughouding in het 
aanwerven van nieuwe leden is o.i niet te verdedigen. 
De geweldige versterking van het getal ondersteunende leden, de gekweekte verbondenheid tussen de actieve en non-
actieve LENS-groepen leidde tot het formeren van de LENS-familie, een erenaam, waarop gevoeglijk patent kan worden 
aangevraagd. 
Met 4 seniorelftallen werd deelgenomen aan de competitie van de DHVB, terwijl de juniorencompetitie van District Den haag 2 
elftallen op zaterdag en 2 elftallen op zondag uit het blauwwitte juniorenkamp noteren kon. In het begin van de competitie 
startten dus 8 LENS-elftallen. De geboorte van het e-elftal was een verheugend symptoom van de groei onzer juniorafdeling. 
 
BESTUUR 
Het bestuur was in dit jaar als volgt samengesteld: 
Kap. E. Stolwijk,  Geestelijk Aviseur 
J.W. Dubois,   voorzitter 
J. v.d. Kleij,   secretaris 
W. van Boheemen,  penningmeester 
P. Juffermans,   2e voorzitter 
J. van Venrooy,  2e secretaris 
C. Miltenburg,  2e penningmeester 
J. Runderkamp,  commissaris. 
Deze formatie bleef het gehele jaar gehandhaafd; tussentijds hadden geen mutaties plaats. Deze gelukkige omstandigheid, 
alsmede het feit, dat de bestuursbijeenkomsten steeds voltallig waren bezet, werkte bij de behandeling van de diverse punten 
een juiste oriëntering in de hand, zodat vrijwel steeds met kennis van zaken kon worden geoordeeld. Wij dienen hier te 
memoreren de – wegens ziekte – tijdelijke afwezigheid van de heren W. van Boheemen en P. Juffermans, wier heroptreden 
wij inmiddels met vreugde konden begroeten. 
Twee-en-twintig maal werd door het bestuur in 1938-1939 vergaderd. In ons algemeen overzicht gaven wij o.m. de 
allervoornaamste feiten weer, die bijzondere bestuursbemoeiingen vroegen. Dat daarnaast de afwikkeling van het door de 
vergrote organisatie uitgebreider verenigingsrepertoire, het leeuwendeel van de bestuurstaak vormde, behoeft geen nadere 
aanduiding. 
 
ELFTALCOMMISSIE 
Waar en afzonderlijk technisch verslag zal worden uitgebracht, moet ik mij hier bepalen tot enkele algemene gedachten 
omtrent de voetbaltechnische prestaties van de blauwwitten. 
In het Jaarverslag 1937-1938 bracht secretaris A. Walhain op talentvolle wijze het nut van de training naar voren. ’t Ligt niet op 
onze weg hier een lofrede af te steken op de training als zodanig. Op andere plaatsen is dit – en terecht – bij herhaling reeds 
geschied. 
’t Moet ons echter van het hart, dat de te loven prestaties van onze elftallen, inzonderheid van LENS 1 en 2 zonder twijfel 
baseren op de intensieve oefencampagne, geïnspireerd door trainer C. Halleen, die daarmede op onze hoge waardering 
aanspraak kan maken en als grondlegger van onze technische opbouw beschouwd kan worden. 
Zo werd het kampioenschap  van LENS 1 en 2 de culminatiepunten van het afgelopen seizoen, de bekroning van al ons 
streven, ban moeiten en zorgen, van een ononderbroken spanning rond een enerverende wedstrijdenreeks. Een speciaal 
dankwoord aan de spelers mag hen niet worden onthouden. 
Maar met het behalen van het kampioenschap was de stuwing naar boven onvoltooid, de expansiedrang onverzadigd. De 
promotiewedstrijden moesten het voorafgaande beklemtonen, moesten de overgang naar de 1e klasse bewerkstelligen. 
Hoewel  het eindresultaat eerst op 4 juni 1939, dus 4 dagen na het aflopen van het  verenigingsjaar 1938-1939, formeel niet in 
dit verslag thuis behoort, zou ieder het als een leemte voelen, indien een korte aanduiding in die richting ontbrak. 
De wedstrijd tegen Activitas bracht helaas niet het gewenste, noch het verwachte resultaat. Met een staat van dienst, die 
sinds vorige zomer na de trainingscampagne 26 wedstrijden aangeeft, waarvan 22 werden gewonnen, 3 gelijk gespeeld en 
slechts 1 – de laatste – verloren met in totaal 47 punten, 120 doelpunten vóór en 30 doelpunten tegen (!) is LENS gedoemd 
het volgend seizoen weer zijn geluk in de 2e klasse te moeten beproeven? Zou al de arbeid van 1938-1939 tevergeefs zijn 
geweest?  
’t Zou een stap terug betekenen, indien alles dor die ene wedstrijd in Rotterdam werd weggevaagd ! 



Maar weer ging de zon op ! De dageraad begon te gloren ! De 2e promotiecompetitie tegen RVC (Reeuwijk) heeft een 
aanvang genomen en met welk resultaat ! 
Met de hoop, dat het eerste elftal ditmaal in het eindresultaat gelukkiger mag zijn, besluiten wij deze technische uitweiding. 
 
JUNIOR COMMISSIE 
De Junior Commissie bestond uit de volgende heren: 
P. Juffermans, voorzitter 
J. Runderkamp, secretaris 
N. Bosman, lid 
J.v.Venrooy, lid. 
Tussentijds moest de heer N. Bosman zijn functie ter beschikking stellen, welke functie niet werd aangevuld. 
Waar ook deze commissie een verslag zal geven van de door haar verrichte werkzaamheden, achten wij ons van deze taak 
ontheven, maar willen toch niet nalaten, u erop te wijzen, dat het gebrek aan leiders voor onze juniorafdeling de juiste gang 
van zaken bij het wedstrijdwezen ten zeerste bemoeilijkte. Hier ligt voor het bestuur een zware, doch dankbare taak: n.m. 
trachten te komen tot de vorming van een corps geschikte leiders.  
In dit verband zij tevens gewezen op de reorganisatie van het juniorenverband, een actueel vraagstuk, dat reeds in het 
komende seizoen de volle aandacht van het bestuur zal moeten hebben. 
 
PERS EN PROPAGANDACOMMISSIE 
In de aanvang was de samenstelling van de commissie als volgt: 
J. Dubois, voorzitter 
H.v. Rijn, secretaris-penningmeester 
C. Bontje, 
C. van Egmond, 
L. Meeuws en  
J. Janssen. 
Later bleek de wenselijkheid de formatie enigszins te wijzigen, mede omdat de heer H.v.Rijn door verandering van zijn 
werkkring zijn functie moest neerleggen. W.v.Boheemen trad nu in de plaats van de heer Dubois als bestuursgedelegeerde 
op, terwijl de heren A. Walhain, C. Dubois en C. Suijkerbuijk bereid gevonden werden de PenP te completeren, dan wel uit te 
breiden. 
Ook deze commissie zal u haar werkzaamheden uitstippelen. Waar de PenP een onmisbaar verenigingsinstituut te achten is 
en een richtige werkwijze onze gezamenlijke doelstreving: te komen tot een perfecte organisatie, waarin allen niet naast 
elkaar, maar vereend aan de uitbouw van LENS werken, op intensieve wijze kan bevorderen, zou het in dit verslag een 
schromelijk tekort zijn te noemen, indien de PP-activiteit onder de korenmaat verborgen bleef. 
Wij herinneren u slechts aan de actie rond de uitgifte der attractiebonnen met een resultaat, dat – voor zich zelf sprekend – u 
straks uit het financiële verslag duidelijk zal worden. 
Wij noemen verder de perfecte organisatie van de Trip naar Hilversum; de propaganda door middel van raambiljetten, die de 
te spelen wedstrijden in alle stadsdelen aankondigden; twee feestavonden, respectievelijk op 16 november 1938 en 14 mei 
1939, waarvan de laatste een eclatant succes werd; het herstel van de zo noodzakelijke clubavonden, zij het op zeer 
bescheiden voet; de St. Nicolaasavond op 7 december 1938. 
Deze opsomming omvat evenzovele bewijzen van de nooit rustende arbeid der heren PenP-leden. 
Het is dienstig, hier aan te stippen, dat propaganda in het algemeen werkzaamheden eist, waarvan het resultaat niet steeds 
direct te realiseren is. Het risico-element, dat alle PenP-plannen überhaupt bevat, wijl zij in doorsnee speculeren op de animo 
van anderen – leden zowel als buitenstaanders – kan alleen een tegenwicht vinden in de ambitie, waarmee de 
voorbereidingen plaats vinden. Werken zonder zekerheid van slagen kost meermalen morele moed. Dat de PenP deze in 
voldoende mate bezat, blijkt uit de voorgaande opsomming. Het slagen der PenP droeg niet weinig bij tot de perfectionering 
van de clubgeest. 
 
REDACTIE COMMISSIE 
Was aanvankelijk de redactie van ons clubblad de LENSrevue opgedragen aan den heer P. Juffermans, diens uitgebreide 
werkzaamheden op ander terrein in onze vereniging, maakte op zijn verzoek de instelling van een redactiecommissie 
noodzakelijk, waartoe de heren Halleen en ondergetekende [J.v.d. Kleij] werden aangezocht en bereid gevonden. 
De commissie trachtte met de haar ten dienste staande bescheiden middelen een beter verzorgd en geoutilleerd maandblad 
te geven. Zij stelde zich voor dit te bereiken door een technisch betere uitgave, tweedens door de inhoud een regelmatiger 
toon te geven en zoveel mogelijk te binden aan vaste rubrieken, die van maand tot maand terugkeren en derdens door de 
verschijning zo min mogelijk afhankelijk te doen zijn van toevallige factoren en ze te stellen op een vast tijdstip, n.m. de eerste 
week van iedere maand. 
De commissie meent in haar opzet geslaagd te zijn. 
Dankzij de welwillende medewerking van ons lid dhr. P. Driessen kon in samenwerking met de heer C. Miltenburg, die mede 
de verzending verzorgde, de druktechnische uitvoering van de revue – om met een groot woord het cyclostyleren aan te 
duiden – worden verbeterd. 
Ook de tekstzetting had de volle aandacht van de redactiecommissie, terwijl de innerlijke waarde steeds een onderwerp van 
bespreking was en getracht werd de inhoud een aantrekkelijk karakter te geven. De commissie, een parallel trekkend tussen 
de LENSrevue en diverse andere clubbladen, waarvan zij inzage neemt, meent de LENSrevue een eigen cachet te hebben 
kunnen geven, hoewel zij natuurlijk onvoorwaardelijk refereren moet aan het oordeel van de leden. 
Zij kan niet nalaten de mogelijkheid onder ogen te zien binnen afzienbare tijd te komen tot de uitgifte van een gedrukt orgaan, 
dat ongetwijfeld de waarde zal verhogen en als propagandamiddel hoger is aan te slaan. 
WEEKBERICHT 
Het weekbericht, de spreekbuis van de Eco, vermelden wij hier in aansluiting op de LENSrevue, wijl het naast de technische 
bijzonderheden, bij tijd en wijle tot taak had algemene verenigingszaken naar buiten uit te dragen en zo meermalen het 
karakter kreeg van de LENSrevue in de dop. 



Zonder de waarde van het weekbericht te mogen overschatten, kunnen wij hier vastleggen dat deze schakel tussen bestuur, 
Eco en leden een onmisbaar element werd in het practische verenigingsleven en onderschrijven volkomen de typering van de 
PenP-secretaris: “’t Is de Staatscourant van LENS !” 
 
TERREINCOMMISSIE 
Bij uitzondering moeten wij in dit verslag gewag maken van het feit, dat de creatie van deze commissie niet de oplossing heeft 
gebracht, die verwacht werd. Werd er aanvankelijk met enthousiasme aangepakt, spoedig bekoelde dit en moesten de bijna 
wekelijks terugkerende werkzaamheden verricht worden door een paar leden, waaronder de heren C. Miltenburg en B. 
Boortman met ere genoemd mogen worden. 
 
KASCOMMISSIE 
Was deze commissie aanvankelijk gevormd door de heren H. Janssen en H. v. Rijn, deze laatste moest wegens eerder 
vermelde oorzaak zich uit de commissie terugtrekken, waarna de her A. Walhain bereid werd gevonden de ontstane vacature 
aan te vullen. 
 
SLOT 
In het bovenstaande hebben wij getracht het clubleven in het afgelopen jaar voor u te schilderen. Mochten wij hier en daar in 
onze taak, die door de grote opeenstelping van feiten in al zijn verantwoording op ons drukte, te kort zijn geschoten, dan 
vragen wij, nu wij aan het einde van onze beschouwing zijn, uwe clementie. 
Wij willen ons verslag echter niet eindigen zonder onze erkentelijkheid te hebben betuigd aan onze medebestuursleden voor 
hun buitengewone medewerking bij onze moeilijke taak, een medewerking, die boven alle lof verheven is. Dank brengen wij 
aan alle commissies, die, getuige dit verslag, elk op eigen wijs, de grootmaking van LENS hebben voorgestaan en dank vooral 
aan alle blauwwitten, die onze fiere kleuren dit jaar met ere droegen. 
Staat ons toe een richtsnoer aan te geven voor de toekomstige periode. Samenvattend onder de titel: Terug naar de verloren 
positie, mogen wij ter onderscheiding een niet fundamentele scheidingslijn trekken tussen de technische en organisatorische 
toekomst. Wat de eerste betreft is het overduidelijk, dat LENS alle krachten moet richten naar deze doelstelling: Terugkeer nar 
de IVCB [Interdiocesane Voetbal Competitie Bond]. Wat de tweede aangaat verzoeken wij uw aandacht voor het in het 
verschiet liggende 20-jarig bestaan in 1940, welker viering een hoogtepunt, een climaxale stijging moet zijn van de ingezette 
opmars. Vor een vereniging, die in zijn uitzonderlijke positie als interparochiële club een dankbaar, doch moeilijk 
bestaansrecht te verdedigen had; voor een club, die om in een variant met de verenigingsauteur te spreken “aan het LENS-
venster plaats bood aan honderden katholieke sportsman”, voor zo’n club is het bereiken van de 20-jarige leeftijd meer dan 
voldoende reden een feest te organiseren, dat al de voorgaande slaat. 
Zo mogen alle blauwwitten, bezield van eenzelfde geest, van eenzelfde vuur, van eenzelfde gedachtesfeer zich opmaken om 
met, door en voor elkaar een grandioze feestviering voor te bereiden. 
Moge onder Gods Zegen, die in het voorbije jaar zo rijkelijk over LENS kwam, het nieuwe verenigingsjaar er een zijn, waarin 
LENS vruchtbaar mag bijdragen tot de vervolmaking van de principiële sportbeoefening. 
 
Den Haag, juni 1939 
J. v.d. Kleij, secretaris 
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